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PROTOKÓŁ nr 35 
z posiedzenia                                          

Doraźnej Komisji do spraw  
Budowy Radomskiego Centrum Sportu 
Rady Miejskiej w Radomiu    
z dnia 24 sierpnia 2023r. 

 
 
Na posiedzeniu obecni byli Członkowie Komisji oraz zaproszeni Goście wg listy 

obecności, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Posiedzenie otworzył  

i na nim przewodniczył pan Łukasz Podlewski Przewodniczący Komisji, który powitał 

wszystkich członków komisji oraz zaproszonych gości.  

 

Radni nieobecni: Marcin Majewski, Piotr Kotwicki. 

 

W posiedzeniu komisji uczestniczył Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu 

i Rekreacji pan Rafał Górski.  

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Przyjęcie protokołu nr 34 z posiedzenia Komisji;  

2. Szczegółowe przedstawienie przez przedstawiciela MOSiR prac prowadzonych 

na terenie RCS od czasu ostatniego posiedzenia; 

3. Przedstawienie rozliczeń pomiędzy spółką MOSiR a firmą BETONOX, a także 

każdym innym wykonawcą/zleceniobiorcą w ramach budowy RCS; 

4. Przedstawienie szczegółowych rozliczeń dotyczących każdego zadania – 

podsumowanie wszelkich wydatków; 

5. Omówienie protokołów końcowych dotyczących rozliczenia i użytkowania 

stadion, hali oraz dróg wokół RCS; 

6. Omówienie zagadnień w zakresie wyłonienia operatora obiektu; 

7. Sprawy różne. 

 
 
Porządek dzienny posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 1. Protokół nr 34 z posiedzenia komisji został przyjęty (4 radnych za, 0 przeciw, 1 
wstrzymujący się). 
 
Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – zwróciłem się w zaproszeniu 
o przesłanie do członków komisji pełnego zestawienia kosztów poniesionych przez 
spółkę MOSiR. Proszę o przygotowanie rozliczenia każdego z trzech zadań - 
otrzymaliśmy protokoły potwierdzające dopuszczenie do użytkowania przez straż 
pożarną, policję, sanepid. Proszę o przesłanie protokołów w całości wraz 
z załącznikami - otrzymaliśmy protokoły, nie mam wiedzy czy były tam jakiegoś 
rodzaju załączniki. To co otrzymaliśmy Dyrektor nam będzie potwierdzał czy to jest 
komplet czy nie. Protokół potwierdzający rozliczenie kontraktu z firmą Betonox oraz 
innymi zleceniobiorcami i podmiotami – takie dokumenty do nas nie wpłynęły. Prosiłem 
o dostarczenie kosztów w formie dotychczasowej tabeli dotyczącej wszelkich kosztów 
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– taki dokument do nas nie wpłynął.  Zestawienie kosztów poniesionych przez spółkę 
MOSiR w ramach prowadzonej inwestycji – wpłynęły trzy dokumenty (zestawienie 
wydatków poniesionych na budowę hali w ramach RCS).   
 
 
Ad. 2. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – otrzymaliśmy raport z realizacji 
rzeczowych zadań na budowie RCS.  
Kiedy zakończono prace dopuszczające obiekt do rozgrywania meczów na stadionie 
RCS? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał 
Górski – wszelkie prace instalacyjne wykonywane jeszcze przez generalnego 
wykonawcę to była data chyba 24 lipca. Po tym terminie było wykonywane jeszcze aż 
do 3 sierpnia, ale już przez inne firmy m.in. zainstalowanie dodatkowych barierek 
pomiędzy sektorem G5 i I1 (jeśli dobrze pamiętam) czyli tam gdzie jest rozdzielenie 
tzw. przez Radomiaka tą częścią trybuny ultras a pozostałą częścią; realizowane było 
spięcie systemu monitoringu z systemem hali i systemem stadionu; realizowane były 
ostatnie dostosowania podestów technicznych na górze pod szczegółowe wymogi 
ekstraklasy (w momencie kiedy oni przyjechali ze sprzętem okazało się, że narożniki 
podestów technicznych będą wchodziły w kadr kamer to też były te barierki ścinane). 
Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – jakie firmy wykonywały te prace? 
Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – 
jeżeli chodzi o barierki wykonywała je firma Piomont. Przewodniczący komisji 
Łukasz Podlewski – w której pozycji w tym zestawieniu to znajdę? Dyrektor ds. 
inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – to jeszcze nie 
jest opłacone. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – czyli ta tabela jest 
niepełna? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał 
Górski – ta tabela podsumowuje wszystkie wydatki, które zostały poniesione do tej 
pory. Tabeli poniesionych kosztów zgodnie  zobowiązującym wzorem w związku z tym, 
że przygotowywaliśmy tę tabelę, a ja mam dwoje pracowników, którzy zawsze się tym 
zajmowali na urlopie, nie skończyłem jeszcze. Prześlę ją jutro. Tam też będą 
powrzucane te rzeczy. Tutaj są wszystkie wydatki, które są już zapłacone. 
Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – z tego co ja widzę są do 31 lipca. 
Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – tak, 
bo później w tym czasie nie było żadnych płatności. Przewodniczący komisji Łukasz 
Podlewski – nie dokonywaliście żadnych płatności po 31 lipca - tak? Dyrektor ds. 
inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – tak, bo tak wynika 
z dokumentów podpisanych przez główną księgową. Przewodniczący komisji 
Łukasz Podlewski – no nie jest podpisane dlatego pytam.               
 
Ad. 3. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – proszę Dyrektorze nam 
przedstawić rozliczenia z głównym wykonawcą, a także innymi zleceniobiorcami. 
Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – 
rozliczenia końcowego nie mamy jeszcze zrobionego, bo wpłynęła co prawda ostatnia 
faktura, ale nie mamy jeszcze wszystkich oświadczeń podwykonawców co do tego, że 
są dokonane płatności. Wręcz wpłynęło do nas pismo jednego z podwykonawców, że 
nie otrzymał jeszcze płatności za wszystkie prace, które zostały wykonane, więc 
ostatnia faktura nie została jeszcze zapłacona. Przewodniczący komisji Łukasz 
Podlewski – z iloma podwykonawcami jeszcze nie ma rozliczeń końcowych? Czy są 
inni zleceniobiorcy od Was, którym zleciliście prace i z którymi jeszcze się nie 
rozliczyliście? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
Rafał Górski – jeszcze do tego poprzedniego – my już na własny koszt obniżaliśmy 
ławki rezerwowych tylko nie mam odnotowanej nazwy tej firmy. Przewodniczący 
komisji Łukasz Podlewski – ale to zapłaciliście za to? Dyrektor ds. inwestycji 
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Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – z tego co wiem też nie 
zapłaciliśmy jeszcze za to. Radna Katarzyna Pastuszka – Chrobotowicz – o jakiej 
nie zapłaconej kwocie mówimy łącznie? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – barierki to jest kwota około 20 000,00 zł, 
skrócenie tych ławek rezerwowych razem z tymi barierkami na pomostach to jest około 
15 000,00 zł. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – jest brak rozliczenia 
z Betonox-em. Na jaką kwotę czeka faktura do rozliczenia? Dyrektor ds. inwestycji 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – z tego co pamiętam to jest 
12 900 000,00 zł. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – czy MOSiR posiada 
na koncie środki w tej wysokości? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji Rafał Górski – nie wiem. Przewodniczący komisji Łukasz 
Podlewski – jaki jest termin płatności? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji Rafał Górski – termin płatności zgodnie  z umową to jest chyba 2 
tygodnie od złożenia ostatniego oświadczenia. Przewodniczący komisji Łukasz 
Podlewski – a złożyli ostatnie oświadczenie? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – nie, bo nie ma jeszcze kompletu 
oświadczeń podwykonawców. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – a ile 
MOSiR zatrzymuje w ramach gwarancji należnego wykonania? Dyrektor ds. 
inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – nie pamiętam z 
umowy. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – to jakby Dyrektor na 
poniedziałek taką wiedzę … Czy umowy z Inpraxi, z doradztwem technicznym, 
autorskim (różnych projektantów, architektów było jeżeli dobrze pamiętam 
kilkudziesięciu) macie porozliczane? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji Rafał Górski – tak. Wszystkie te umowy, które mieliśmy zarówno 
na nadzory autorskie to te wszystkie umowy są pozakańczane. Wszystkie nadzory 
autorskie, wszystkie doradztwa techniczne to wszystko jest zakończone. 
Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – a firma MSS sp. j. co miesiąc płacicie 
czynsz dzierżawny w różnych kwotach to co tam jest? Dyrektor ds. inwestycji 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – to jest magazyn przy ul. 
Stalowej, gdzie m.in. do tej pory stał gołębnik, gdzie były jeszcze pewne elementy, 
elementy konstrukcyjne dachu tam stały. Przewodniczący komisji Łukasz 
Podlewski – 31 lipca ostatnia faktura i już koniec umowy najmu? Dyrektor ds. 
inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – są tam jeszcze 
pewne elementy może niebezpośrednio związane z budową, która się toczyła, no ale 
było to księgowane w całości jako faktura za budowę, ale my korzystamy jeszcze 
częściowo z tej powierzchni.  
 
Ad. 4. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – chciałem zapytać, bo do tej pory 
też tego nie było – kancelaria czy firma Hogan. Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – Hogan to jest firma, która świadczyła 
doradztwo przy zawarciu kontraktu z Betonox-em. Oni wspomagali MOSiR przy 
stworzeniu tej dokumentacji od strony prawnej, przetargowej. Z tego co wiem są też 
pełnomocnikiem MOSiR-u w tej sprawie karnej, w której MOSiR ma charakter 
pokrzywdzonego. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – no tak, ale Wy im 
zapłaciliście kilkadziesiąt tysięcy albo więcej przez ten okres i do tej pory my nie 
widzieliśmy takiego podmiotu. To jest Wasz stały doradca? To jest firma zewnętrzna? 
Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – to 
jest kancelaria warszawska. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – dostawa 
opraw - oświetlenie trybun stadionu – to była pozycja za 98 000,00 zł netto. Dyrektor 
ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – to jest firma 
Pietras, która też była podwykonawcą Betonox-u. To był zakupiony materiał, ponieważ 
były różnice projektowe i my zakupywaliśmy materiał, rozszerzaliśmy kontrakt. 
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Wcześniej nie było zaprojektowane oprócz oświetlenia sportowego, oświetlenie 
wewnętrzne trybun, które było konieczne do wykonania. Przewodniczący komisji 
Łukasz Podlewski – było zaprojektowane tylko je zdjęliście. Dyrektor ds. inwestycji 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – tzn. no było wcześniej zdjęte, 
później było z powrotem dodane i żebyśmy dostali odbiory strażackie trzeba było 
wykonać oświetlenie trybun. Ta firma Pietras miała do zagwarantowania te oprawy 
oświetleniowe właściwie od ręki. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – ale 
to był na to przetarg? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji Rafał Górski – to jest poniżej kwoty przetargowej. To było kupione w trybie 
- z wolnej ręki. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – i takie decyzje 
podejmuje zarząd? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
Rafał Górski – tak. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – mamy dwie 
faktury z firmy ADALIGHT. Jedna na 99 000,00 zł – montaż oświetlenia trybun 
stadionu, a druga na 1 869 000,00 zł. – budowa oświetlenia. Na jaką kwotę opiewała 
kwota z przetargu z firmy ADALIGHT? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji Rafał Górski – 3 200 000,00 zł brutto to była kwota z przetargu. 
Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – te dwie faktury dotyczą jednego 
zadania? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał 
Górski – nie ta pierwsza faktura na pewno jest na to oświetlenie podstawowe. 
Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – które nie było w przetargu czy jak to 
jest? Ja pytam o  99 000,00 zł – montaż oświetlenia trybun stadionu, a później  budowa 
oświetlenia boiska piłkarskiego, bo przetarg był na budowę oświetlenia stadionu 
piłkarskiego. Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał 
Górski – przetarg był na budowę oświetlenia płyty. Później ten zakres został 
rozszerzony o montaż oświetlenia trybun stadionu czyli o te 99 000,00 zł. Za to drugie 
zadanie była płatność w dwóch częściach 1 869 000,00 zł.  i 801 000,00 zł. Za 
pierwsze zadanie była jedna płatność za drugie zadanie były dwie płatności. 
Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – to 99 000,00 zł. to było w przetargu? 
Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – nie, 
to było później aneksowane. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – pierwsze 
zadanie wyniosło 2 854 000,00 zł brutto czyli byli tańsi niż w przetargu o 350 000,00 
zł.? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski 
– w takim razie musze to sprawdzić, bo sam w tym momencie nie… Przewodniczący 
komisji Łukasz Podlewski – dobrze to proszę o potwierdzenie – przetarg 
z ADALIGHT, płatności dla ADALIGHT i w związku z tymi płatnościami dla ADALIGHT 
– usługa dźwigowa na potrzeby stadionu – firma DE System. Ta usługa dźwigowa na 
potrzeby oświetlenia stadionu była zamówiona ponieważ wymagała tego firma 
ADALIGHT? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał 
Górski – ponieważ my chcieliśmy przyspieszyć proces montażu tego oświetlenia 
i żeby im ułatwić… Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – to zapłaciliście  
z własnej koszeni 70 000,00 zł. mimo, że mieliście firmę. Ja chciałbym żeby to było 
wyjaśnione, bo to będzie też przedmiotem różnych innych działań  Był przetarg, 
a MOSiR zapłacił za usługę dźwigową na potrzeby oświetlenia stadionu 70 000,00 zł. 
bez przetargu. To było też z wolnej ręki? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – tak. Przewodniczący komisji Łukasz 
Podlewski – i to zarząd zdecydował o tym zamówieniu – tak? Dyrektor ds. inwestycji 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – tak.  
Ad. 5. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – te protokoły otrzymaliśmy. Ja 
nie znam się w zakresie dróg. Te drogi już wcześniej zostały odebrane? Dyrektor ds. 
inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – drogi były oddane 
jeszcze przed halą z tego co ja pamiętam. Przewodniczący komisji Łukasz 
Podlewski – wszelkiego rodzaju rozliczenia z MZDiK?  Dyrektor ds. inwestycji 
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Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – to już jest wszystko 
zakończone.  Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – a z Wodociągami 
porozliczaliście się? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji Rafał Górski – z Wodociągami w każdym razie miała być zakończona 
sprawa bez kosztowo.      
Ad. 6. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – na stadionie już były dwie 
imprezy masowe jedna niemasowa. Kto na dziś płaci? Dyrektor ds. inwestycji 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – MOSiR. Właścicielem 
i operatorem jest MOSiR. Na tę chwilę z tego co wiem chociaż nie biorę 
bezpośredniego udziału w tych negocjacjach to są one trochę w martwym punkcie, 
ponieważ nie doszło jeszcze do wypracowania jednolitego stanowiska obu stron.   
 
Ad. 7. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – jakie koszty w związku 
z budową trybuny gości poniósł MOSiR? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – jeszcze żadnych. Przewodniczący 
komisji Łukasz Podlewski – a jakie koszty są przewidywane, bo o tej trybunie gości 
słyszymy od kilku miesięcy właściwie. Niektórzy radni informowali o tym, że sprawy są 
zaawansowane i ta trybuna będzie. Ona podobno ma być w  październiku. Czy to 
wynika z jakiegoś dokumentu, że ona ma być w październiku? Dyrektor ds. 
inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – generalnie 
Radomiak dostał licencję warunkową na grę bez udziału kibiców gości do końca tej 
rundy. Nie ma żadnej umowy czy deklaracji wspólnej podpisanej, ale jest taka intencja 
żeby zrobić tę trybunę tak jak to było przekazywane medialnie do 5 października. 
Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – a jakie koszty są przewidywane po 
stronie MOSiR-u i jaki zakres prac? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji Rafał Górski – na pewno była mowa o tym żeby MOSiR wykonał 
wszystko to co bezpośrednio odpowiada za bezpieczeństwo czyli bezpieczne 
ogrodzenie, wykonanie siatek. Wszystko to co jest potrzebne do tego żeby jak ktoś już 
wejdzie na ten sektor to żeby się w sposób niekontrolowany z niego nie wydostał. 
Ogrodzenie siatki, tam w środku policja zażyczyła sobie żeby było takie dwustrefowe 
ogrodzenie czyli żeby była ta strefa bezpieczne i oprócz tego jeszcze jedno dodatkowe 
ogrodzenie. Moim zdaniem tak jak to wstępnie szacowaliśmy to jest to wszystko koszt 
rzędu 700/800 tys. zł. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – trybuny?  
Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – 
trybuny z rozmów, które były prowadzone mają być częściowo przewiezione te, które 
są na stadionie przy ul. Narutowicza. Jeżeliby się okazało, że coś jeszcze trzeba 
będzie z nimi doprecyzować to będzie podlegało uzgodnieniom z Radomiakiem, ale 
Radomiak powiedział, że oni kwestie z tym związane biorą na siebie. Przewodniczący 
komisji Łukasz Podlewski – ten zakres ogrodzenie i siatka 700/800 tys. zł. to tak 
groźnie brzmi to może by Dyrektor na poniedziałek posiadł wiedzę jaki zakres prac ma 
wykonać MOSiR.  Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
Rafał Górski – dobrze. Radna Katarzyna Pastuszka – Chrobotowicz – i czy to na 
pewno będzie taka kwota. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – na pewno 
to będziemy wiedzieć dopiero po przetargu tylko kwestia tego kiedy przetarg zostanie 
ogłoszony. Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał 
Górski – w tym momencie do nas jako do działu inwestycji jeżeli my byśmy mieli to 
robić no to jest sygnał z wydziału księgowości, że środków na zabezpieczenie 
ewentualnego otwarcia ofert nie ma. W momencie kiedy będziemy otwierali oferty 
musimy wskazać… Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – żeby otworzyć 
oferty najpierw trzeba ogłosić przetarg. Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji Rafał Górski – no tak, ale jeżeli już ogłosimy przetarg to wg. 
nowego prawa zamówień publicznych w momencie tuż przed otwarciem ofert musimy 
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wskazać jaką kwotą dysponujemy. Jeżeli najtańsza z ofert mieści się w tej kwocie.. 
Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – w ten sam dzień deklarujecie? W dniu 
otwarcia ofert? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
Rafał Górski – tak. Na 0,,5 godziny czy 1 godzinę przed. Przewodniczący komisji 
Łukasz Podlewski – a przetarg ile może wisieć na stronie u Was minimum według 
Waszego regulaminu? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji Rafał Górski – 2 tygodnie. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski 
– czyli w ciągu 12 dni od ogłoszenia przetargu musicie mieć środki na koncie? 
Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – tak. 
Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – kiedy zostanie ogłoszony przetarg? 
Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – ja 
nie podejmę decyzji o ogłoszeniu przetargu bądź…  Przewodniczący komisji Łukasz 
Podlewski – bo Dyrektor nie ma takiej mocy.  Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – nawet jeśli to nie jest moja decyzja to ja 
i tak i tak wtedy bym podejmował działania zmierzające do tego żeby tego nie robić nie 
mając zabezpieczonych środków. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – czy 
węzeł cieplny jest już zamontowany? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji Rafał Górski – montuje się. Jest wykonawca wprowadzony na 
budowę. W przyszłym tygodniu powinien… Przewodniczący komisji Łukasz 
Podlewski – kto jest wykonawcą? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji Rafał Górski – wykonawcą jest firma ZUTEC. Przewodniczący 
komisji Łukasz Podlewski – a kto jest odpowiedzialny za podłączenie węzła, spięcie 
go z systemem? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
Rafał Górski –  ta właśnie firma. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – nie 
Betonox? W żaden sposób Betonox nie jest już włączony?  Dyrektor ds. inwestycji 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski –  nie. Betonox w ramach 
swojego kontraktu zainstalował już całą automatykę węzła, więc w tym momencie 
węzeł jest już posadowiony na obiekcie to w tym momencie trwa jego wpięcie 
w istniejącą instalację. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – i ile MOSiR 
kosztuje ZUTEC? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
Rafał Górski –  203 000,00 zł brutto. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – 
i MOSiR posiada środki na zapłacenie?  Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – tak.               
Radny Marcin Robert Kaca – kwestia utwardzenia terenu na tzw. torach łuczniczych 
gdzie mają być parkowane autokary kibiców gości. Czy w tej sprawie coś tam się 
dzieje? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał 
Górski – robiliśmy rozeznanie cenowe. Zostały przygotowane oferty. Jest plan 
zagospodarowania tego terenu jak to ma być zrobione. Jesteśmy gotowi do tego żeby 
to uruchamiać tylko kwestia posiadanych środków. Radny Marcin Robert Kaca – 
jeżeli w tym miejscu pojawią się autokary z kibicami gości to automatycznie 
zablokowane jest wejście kibiców radomskich na sektory. Nie wyobrażam sobie żeby 
policja wypuściła jednocześnie kibiców gości i kibiców gospodarzy. Dyrektor ds. 
inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – nie. Autokary 
jakby tutaj wjeżdżały ma być ustawiona na tej drodze okalającej stadion bariera 
prawdopodobnie z betonu oporowego, który później będzie przedłużony blachą tak 
żeby nie było kontaktu fizycznego między kibicami jednej i drugiej grupy. To jest na 
podstawach betonowych, które się wózkiem widłowym przestawia teoretycznie 
mobilne zamknięcie, ale tak naprawdę jak się to ustawi to jest to nie do ruszenia. Wtedy 
wejście kibiców Radomiaka na trybunę północną będzie się odbywało tylko w kierunku 
ul. Zbrowskiego, a policja będzie wtedy prowadziła zabezpieczenie od dołu ul. 11 
Listopada żeby nie doszło do ewentualnego kontaktu fizycznego kibiców jednej 
i drugiej strony. Radny Marcin Robert Kaca – nie wchodziła kwestia postawienia 
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autokarów kibiców gości od ul. Jordana? Byłoby wygodniej. Policja się na to nie 
zgodziła? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał 
Górski – tam jest oczywiście możliwość ustawienia tych autokarów i ona jest 
wskazana przez nas jako sposób preferowany tylko to już są kwestie dogrania 
w rzeczywistości czy te wszystkie autokary tam się zmieszczą. Radny Marcin Robert 
Kaca – czy ma pan dane o ilości krzesełek na stadionie? Dyrektor ds. inwestycji 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – ja podawałem, że 
w momencie kiedy my oddawaliśmy stadion do użytkowania było to 8 345 krzesełek 
na stadionie. Na sektorze G5 zostało dołożone około 120/130 dodatkowych krzesełek. 
Radny Marcin Robert Kaca – no tak, bo są rozbieżności. Na meczu z Cracovią było 
8 209, a teraz na ostatnim meczu było 8 405 i bilety były wyprzedane. Są dane. 
Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – nie, nie. Mówimy o osobach będących 
na stadionie. Tu jest system z kołowrotków, który liczy. Klub dał bilety sponsorom. 
Radny Marcin Robert Kaca – czyli jest dokładnie ile krzesełek? Dyrektor ds. 
inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – w momencie 
kiedy była zakończona budowa było zainstalowane 8 345. Jeżeli chodzi o sektor G5 
nie jestem wstanie dzisiaj podać dokładnej liczby, ale  z tego co wiem jest to około 
120/130 krzesełek, ale mogę się mylić. Radny Marcin Robert Kaca – na dzisiaj 
wszystkie krzesełka są już zamontowane? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – tzn. te krzesełka były montowane już 
przez Radomiaka.    
W związku z wyczerpaniem pytań Przewodniczący komisji zakończył dyskusję.  
 
W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim 
za przybycie i zamknął posiedzenie.                                                        
 
Na tym protokół zakończono.  
 

Przewodniczący Komisji 
  
 
  Łukasz Podlewski 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała: 
Sylwia Sykuła 


